
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 22. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 379
Har der været andre myndigheder, som har givet udtryk for, at der blev behandlet et 
lavt antal sager, eksempelvis politiet og anklagemyndigheden, og i så fald hvornår er 
det kommet til udtryk? Der henvises til ministerens besvarelse af UUI alm. del – samråds-
spørgsmål O og Q den 19. april 2022.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Camilla Fabricius
formand
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